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Protokół III sesji Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju z dnia 28.06.2024 r. 

~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ 

w sali w konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Szczawnie-Zdroju 

(pok. 27, II piętro) 

Godzina rozpoczęcia obrad - 10:00, zakończenia – 14.29. 

 

Radni nieobecni usprawiedliwieni: Przewodniczący Rady Miejskiej 

Ł. Różycki, radna A. Wilk, radna U. Wójcik. 

Uwaga: 
Zgodnie ze znowelizowaną w maju 2018 roku ustawą o samorządzie 
gminnym, sesje rad gmin począwszy od kadencji 2018 – 2023 (przedłużoną 
do 30.04.2024 r.) są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk.  
Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej. (Art. 20 
ust. 1b) 
Całość dyskusji oraz poruszane problemy nagrane zostały w wersji 
z obrazem i dźwiękiem – pod adresem: 
https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl/zakładka Archiwum/III sesja Rady 
Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 28.06.2024 r. 
 
1. Otwarcie sesji. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju A. Pisarska 

otworzyła III sesję Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

 

Wiceprzewodnicząca poprosiła o powstanie i uczczenie minutą ciszy śmierć 

Pana Jerzego Siatkowskiego założyciela i właściciela Muzeum Modelarstwa 

i Lotnictwa w Miniaturze. 

 

Wiceprzewodnicząca powitała zaproszonych gości: 

- obecnego Burmistrza Szczawna-Zdroju Pana Marka Ćmikiewicza oraz 

byłego Burmistrza Szczawna-Zdroju Pana Marka Fedoruka, 

- Panią Bogumiłę Wojtczuk Skarbnika Miasta, 

- Pana Sławomira Grochalę Sekretarza Miasta, 
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- Pana Marka Żegnałka Mecenasa, 

- Pana dra Jerzego Tutaja autora Raportu o stanie Uzdrowiskowej Gminy 

Miejskiej Szczawno-Zdrój za rok 2023, 

- Panią Bożenę Dróżdż Dyrektora Instytucji Pośredniczącej Aglomeracji 

Wałbrzyskiej, 

- Panią Sylwię Kotarbę Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego im. 

Przyjaciół Przyrody w Szczawnie-Zdroju, 

- Panią Martę Kicińską- Mnich Wicedyrektora Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego im. Przyjaciół Przyrody w Szczawnie-Zdroju, 

- Panią Iwonę Kociumbas Wicedyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

im. Przyjaciół Przyrody w Szczawnie-Zdroju, 

- Pana Bartłomieja Przybylskiego, który opracował dokument pn. „Projekt 

założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe 

dla Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój na lata 2024-2039”, 

- Kierowników i Pracowników tut. Urzędu, 

- Mieszkańców Szczawna-Zdroju. 

 

Wiceprzewodnicząca poinformowała, że zawiadomienie o sesji wraz 

z porządkiem obrad zostało dostarczone radnym w terminie zgodnym 

z § 20 ust. 3 Statutu Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój. 

 

Na podstawie listy obecności ustalono, że na stan 15 radnych – 12 radnych 

było obecnych. 

 

W związku z powyższym oznacza to niezbędne quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 
Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Lista gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Następnie Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Pisarska zaproponowała 

przejście do następnego punktu obrad sesji. 
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2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad sesji stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Pisarska zapytała czy są wnioski, 

które radni chcieliby zgłosić. 

 

Wobec braku uwag Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Pisarska 

zaprosiła do następnego punktu obrad sesji. 

 
3. Raport o stanie Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój 

za 2023 rok:  

a) debata nad raportem,  

b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Szczawna-

Zdroju wotum zaufania. 

 

Raport o stanie Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój za 2023 

rok został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL i stanowi załącznik nr 4 

do protokołu. 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Szczawna-Zdroju 

wotum zaufania został także załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Pisarska poprosiła o przedstawienie 

Raportu o stanie Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój za 2023 

rok. 

 

Pan Marek Ćmikiewicz Burmistrz Szczawna-Zdroju poprosił o zabranie głosu 

dra Pana J. Tutaja autora Raportu o stanie Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej 

Szczawno-Zdrój za 2023 rok. 

 

Po przedstawieniu ww. raportu przez dra Pana J. Tutaja, 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej zaprosiła do dyskusji/ debaty. 
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W dyskusji udział wzięli: radny J. Kaczanowski, dr J. Tutaj, radny A. Sikoń, 

Wiceprzewodniczący Rady A. Motyka. 

 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że do dnia 

27.06.2024 r. żaden Mieszkaniec Szczawna-Zdroju nie złożył zgłoszenia 

popartego podpisami co najmniej 20 Mieszkańców, w celu wzięcia udziału 

w debacie. Nikt się nie zgłosił. 

 

Wiceprzewodnicząca zapytała radnych czy chcieliby jeszcze raz zabrać głos 

w debacie. 

 

Wobec braku dalszych uwag do ww. raportu, odbyło się głosowanie 

nad podjęciem uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Szczawna-Zdroju wotum zaufania. 

 

Burmistrzowi Szczawna-Zdroju zostało udzielone wotum zaufania za 2023 

rok wymaganą większością bezwzględną ustawowego składu Rady, 

w głosowaniu: za- 11, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 1, obecnych 

podczas głosowania- 12 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki, radna A. Wilk, radna U. Wójcik.  

 

Projekt i podjęta uchwała stanowią załączniki nr 5 i 5a do protokołu. 

 

Po ww. głosowaniu głos zabrał Pan M. Ćmikiewicz Burmistrz Szczawna-

Zdroju. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej zaproponowała przejście do następnego 

punktu obrad sesji. 

 

4. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2023 r. - podjęcie 



5 
 

uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 rok. 

 
 ZARZĄDZENIE NR 36/2024 BURMISTRZA SZCZAWNA-ZDROJU z dnia 

28 marca 2024 r. w sprawie przedstawienia sprawozdania rocznego 

z wykonania budżetu Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój 

za rok 2023 wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 

i sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego za rok 2023, 

instytucji kultury dla której organem prowadzącym jest Gmina 

Szczawno-Zdrój, zostało załączone do aplikacji POSIEDZENIA.PL 

i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu, 

 ZARZĄDZENIE NR 57/2024 BURMISTRZA SZCZAWNA-ZDROJU z dnia 

27 maja 2024 r. w sprawie przedstawienia Radzie Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju sprawozdania finansowego Uzdrowiskowej 

Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój za rok 2023, zostało załączone do 

aplikacji POSIEDZENIA.PL i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu, 

 Uchwała nr III/48/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 25 kwietnia 2024 r. w sprawie 

opinii o przedłożonym przez Burmistrza Szczawna-Zdroju 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Szczawno-Zdrój za 2023 

rok została załączona do aplikacji POSIEDZENIA.PL i stanowi 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu, 

 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 rok, został 

załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

 
Pani B. Wojtczuk Skarbnik Miasta zabrała głos i omówiła ten punkt obrad 

sesji. 

 
Następnie Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Pisarska poprosiła 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej A. Sikonia o przedstawienie protokołu 

końcowego Komisji Rewizyjnej z dnia 12.06.2024 r. 
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Radny A. Sikoń odczytał ww. protokół. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Pisarska zaprosiła do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 rok. 

 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 rok, została podjęta 

jednogłośnie, w głosowaniu: za- 12, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 

0, obecnych podczas głosowania- 12 radnych, w głosowaniu udziału nie 

brali: Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki, radna A. Wilk, radna 

U. Wójcik. 

 
 
Projekt i podjęta uchwała stanowią załączniki 9 i 9 a do protokołu. 
 
Wiceprzewodnicząca zaproponowała przejście do następnego punktu obrad 

sesji. 

 

5. Udzielenie absolutorium Burmistrzowi Gminy- podjęcie uchwały 

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Szczawna-Zdroju absolutorium 

z wykonania budżetu Gminy za rok 2023. 

 

 Uchwała nr III/71/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 14 czerwca 2024 r.  w  sprawie  

opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Szczawna-

Zdroju za rok 2023 rok została załączona do aplikacji 

POSIEDZENIA.PL i stanowi załącznik nr 10 do  protokołu, 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Szczawna-Zdroju 

absolutorium z wykonania budżetu Gminy za rok 2023 został 

załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Pisarska poprosiła A. Sikonia 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o odczytanie wniosku Komisji 

Rewizyjnej o udzielenie Burmistrzowi Szczawna-Zdroju absolutorium za rok 

2023. 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zabrał głos 

i odczytał wspomniany wniosek. 

 

Następnie Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Pisarska odczytała 

pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu o wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Szczawna-Zdroju za rok 2023. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Pisarska zaprosiła do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Szczawna-Zdroju absolutorium z wykonania 

budżetu Gminy za rok 2023. 

 

Burmistrz  Szczawna-Zdroju  otrzymał  absolutorium  z  wykonania  budżetu 

Gminy za rok 2023, wymagana większość bezwzględna ustawowego składu 

Rady,  w  głosowaniu:  za- 12, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, 

obecnych podczas głosowania- 12 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki, radna A. Wilk, radna U. Wójcik. 

 

Projekt i podjęta uchwała stanowią załączniki 11 i 11a do protokołu.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady zaproponowała przejście do następnego punktu 

obrad sesji. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Planu Zrównoważonej 

Mobilności Miejskiej dla Wałbrzyskiego Obszaru Funkcjonalnego” 

(SUMP). 
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Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Planu Zrównoważonej Mobilności 

Miejskiej dla Wałbrzyskiego Obszaru Funkcjonalnego” (SUMP) został 

załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

 

Wiceprzewodnicząca przywitała Panią Bożenę Dróżdż Dyrektora Instytucji 

Pośredniczącej Aglomeracji Wałbrzyskiej. 

 
Projekt ww. uchwały i prezentację przedstawiła Pani Dyrektor B. Dróżdż. 
 
Następnie Wiceprzewodnicząca zaprosiła do dyskusji. 
 
W dyskusji udział wzięli: radny J. Kaczanowski, Pani Dyrektor B. Dróżdż, 

radny A. Sikoń. 

 
Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

przyjęcia „Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla 

Wałbrzyskiego Obszaru Funkcjonalnego” (SUMP). 

 

Uchwała w sprawie przyjęcia „Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla 

Wałbrzyskiego Obszaru Funkcjonalnego” (SUMP) została podjęta 

jednogłośnie, w głosowaniu: za- 12, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 

0, obecnych podczas głosowania- 12 radnych, w głosowaniu udziału nie 

brali: Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki, radna A. Wilk, radna 

U. Wójcik. 

 
Projekt i podjęta uchwała stanowią załączniki 12 i 12a do protokołu.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady zaproponowała przejście do następnego punktu 

obrad sesji. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Projektu założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla 

Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój na lata 2024-

2039”. 
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Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Projektu założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla 

Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój na lata 2024-2039” został 

załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

 

Wiceprzewodnicząca przywitała jeszcze raz Pana Bartłomieja Przybylskiego, 

który opracował dokument pn. „Projekt Założeń do planu zaopatrzenia 

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Uzdrowiskowej Gminy 

Miejskiej Szczawno-Zdrój na lata 2024-2039”. 

 

Projekt ww. uchwały i prezentację przedstawił Pan Bartłomiej Przybylski. 
 
Następnie Wiceprzewodnicząca zaprosiła do dyskusji. 
 
Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie przyjęcia „Projektu założeń do planu zaopatrzenia 

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Uzdrowiskowej 

Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój na lata 2024-2039”. 

 
Uchwała w sprawie przyjęcia „Projektu założeń do planu zaopatrzenia 

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Uzdrowiskowej Gminy 

Miejskiej Szczawno-Zdrój na lata 2024-2039” została podjęta jednogłośnie, 

w głosowaniu: za- 12, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 12 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki, radna A. Wilk, radna 

U. Wójcik. 

 
Projekt i podjęta uchwała stanowią załączniki 13 i 13a do protokołu.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady zaproponowała przejście do następnego punktu 

obrad sesji. 

 

8. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 20 maja 

2024 r.  



10 
 

 

Protokół ten został przesłany wszystkim radnym na adresy 

e-mailowe. 

 
 Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej zapytała czy są uwagi do 

protokołu z sesji dnia 20 maja 2024 r. 

 
Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej z dnia 20 maja 2024 r. 

 

Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 20 maja 2024 r. został przyjęty 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 12, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, 

obecnych podczas głosowania- 12 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki, radna A. Wilk, radna 

U. Wójcik. 

 
Następnie A. Pisarska Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju zaproponowała przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
9. Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady. 
 
Protokoły: z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 12.06.2024 r. oraz z dnia 

24.06.2024 r., z posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich z dnia 

24.06.2024 r., z posiedzenia Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem 

z dnia 25.06.2024 r., z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu z dnia 

26.06.2024 r., zostały załączone do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej zaprosiła do dyskusji, zapytała czy 

radni mają uwagi do ww. protokołów. 

 

Wobec braku uwag Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej zaproponowała 

przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
10. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności 

w okresie między sesjami. 
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Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między 

sesjami zostało załączone do aplikacji POSIEDZENIA.PL. i stanowi 

załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Pisarska zaprosiła do dyskusji. 
 
 
Wobec braku uwag A. Pisarska Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju zaproponowała przejście do następnego punktu obrad 

sesji. 

 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 

 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

 

Skarbnik Miasta przedstawiła ww. projekt uchwały. 

 

Następnie Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Pisarska zaprosiła do 

dyskusji. 

 
Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój. 

 
Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej została 

podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 12, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 0, obecnych podczas głosowania: 12 radnych, w głosowaniu udziału 

nie brali: Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki, radna A. Wilk, radna 

U. Wójcik. 

 

Projekt i podjęta uchwała stanowią załączniki nr 15 i 15a do protokołu. 
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Następnie A. Pisarska Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju zaproponowała przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 

2024. 

 
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 został 

załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

 

Skarbnik Miasta przedstawiła ww. projekt uchwały. 

 

Następnie Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Pisarska zaprosiła do 

dyskusji. 

 
Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024. 

 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 została podjęta 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 12, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, 

obecnych podczas głosowania: 12 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki, radna A. Wilk, radna 

U. Wójcik. 

 

Projekt i podjęta uchwała stanowią załączniki nr 16 i 16a do protokołu. 

 

Następnie A. Pisarska Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju zaproponowała przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w Przedszkolu Miejskim w Szczawnie-Zdroju. 
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Projekt uchwały w sprawie opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w Przedszkolu Miejskim w Szczawnie-Zdroju został 

załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

 
Na prośbę Burmistrza ww. projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta. 
 
Następnie Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Pisarska zaprosiła do 

dyskusji. 

W dyskusji udział wzięli: radny A. Sikoń, Sekretarz Miasta. 
 
Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w Przedszkolu Miejskim 

w Szczawnie-Zdroju. 

 

Uchwała w sprawie opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

w Przedszkolu Miejskim w Szczawnie-Zdroju została podjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 12, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania: 12 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki, radna A. Wilk, radna 

U. Wójcik. 

 

Projekt i podjęta uchwała stanowią załączniki nr 17 i 17a do protokołu. 

 

Następnie A. Pisarska Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju zaproponowała przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowego 

Obywatela Szczawna-Zdroju”. 

 
Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowego Obywatela 

Szczawna-Zdroju” został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

 
Na prośbę Burmistrza ww. projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta. 
 
Następnie Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Pisarska zaprosiła do 

dyskusji. 



14 
 

W dyskusji udział wzięli: radny H. Hammer, radny A. Sikoń, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka, radny J. Kaczanowski, radna 

E. Piotrowska. 

 

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie nadania 

tytułu „Honorowego Obywatela Szczawna-Zdroju”. 

 

Uchwała w sprawie nadania tytułu „Honorowego Obywatela Szczawna-

Zdroju” została podjęta większością głosów w głosowaniu: za- 9, przeciw- 

0, wstrzymało się od głosu- 3, obecnych podczas głosowania: 12 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brali: Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki, 

radna A. Wilk, radna U. Wójcik. 

 

Projekt i podjęta uchwała stanowią załączniki nr 18 i 18a do protokołu. 

 

Następnie A. Pisarska Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju zaproponowała przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad 

udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Szczawno-Zdrój na 

inwestycje związane ze zmianą sposobu ogrzewania oraz 

z porządkowaniem gospodarki ściekowej, kryteriach wyboru 

inwestycji do finansowania lub dofinansowania oraz trybu  

postępowania w sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej rozliczenia. 
 

Projekt ww. uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 
 

W dniu 26.06.2024 r. do Biura Rady Miejskiej wpłynęło pismo Burmistrza 

Szczawna-Zdroju przekazujące autopoprawkę. Została ona także załączona  

do aplikacji POSIEDZENIA.PL oraz przesłana na adresy e-mailowe radnych. 

Wiceprzewodnicząca Rady poprosiła o głos Burmistrza. 
 

Na prośbę Burmistrza głos zabrała Kierownik Wydziału Gospodarki 

Komunalnej w sprawie autopoprawki. 
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Następnie Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Pisarska zaprosiła do 

dyskusji dot. autopoprawki. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem 

autopoprawki do uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad 

udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Szczawno-Zdrój na 

inwestycje związane ze zmianą sposobu ogrzewania oraz 

z porządkowaniem gospodarki ściekowej, kryteriach wyboru 

inwestycji do finansowania lub dofinansowania oraz trybu 

postępowania w sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej rozliczenia. 

 

Autopoprawka do uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania 

dotacji celowej z budżetu Gminy Szczawno-Zdrój na inwestycje związane ze 

zmianą sposobu ogrzewania oraz z porządkowaniem gospodarki ściekowej, 

kryteriach wyboru inwestycji do finansowania lub dofinansowania oraz trybu 

postępowania w sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej rozliczenia została 

przyjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 11, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 0, obecnych podczas głosowania: 11 radnych, w głosowaniu udziału 

nie brali: radny J. Kaczanowski, Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki, 

radna A. Wilk, radna U. Wójcik. 

 

W sprawie ww. uchwały wraz z autopoprawką głos zabrała także Pani 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej. 

 

Następnie Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Pisarska zaprosiła do 

dyskusji w zakresie ww. uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji celowej 

z budżetu Gminy Szczawno-Zdrój na inwestycje związane ze zmianą 

sposobu ogrzewania oraz z porządkowaniem gospodarki ściekowej, 

kryteriach wyboru inwestycji do finansowania lub dofinansowania 



16 
 

oraz trybu postępowania w sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej 

rozliczenia wraz z autopoprawką. 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji celowej 

z budżetu Gminy Szczawno-Zdrój na inwestycje związane ze zmianą 

sposobu ogrzewania oraz z porządkowaniem gospodarki ściekowej, 

kryteriach wyboru inwestycji do finansowania lub dofinansowania oraz trybu 

postępowania w sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej rozliczenia wraz 

z autopoprawką została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 12, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania: 12 

radnych, w głosowaniu udziału nie brali: Przewodniczący Rady Miejskiej 

Ł. Różycki, radna A. Wilk, radna U. Wójcik. 

 

Projekt uchwały, autopoprawka i podjęta uchwała wraz z autopoprawką 

stanowią załączniki nr 19, 19a i 19b do protokołu. 

 

Następnie A. Pisarska Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju zaproponowała przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii i wyłączenia 

z użytkowania części drogi gminnej. 

 

Projekt ww. uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 
 

Projekt tej uchwały przedstawił Burmistrz Szczawna-Zdroju. 
 
 
Następnie Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Pisarska zaprosiła do 

dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie pozbawienia kategorii i wyłączenia z użytkowania części 

drogi gminnej. 
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Uchwała w sprawie pozbawienia kategorii i wyłączenia z użytkowania części 

drogi gminnej została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 12, przeciw- 

0, wstrzymało się od głosu- 0 obecnych podczas głosowania: 12 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brali: Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki, 

radna A. Wilk, radna U. Wójcik. 

 

Projekt i podjęta uchwała stanowią załączniki nr 20 i 20a do protokołu. 

 

Następnie A. Pisarska Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju zaproponowała przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania 

ze Ścieżki Zdrowia w Szczawnie-Zdroju. 

Projekt ww. uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 
 

Na prośbę Burmistrza ww. projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału 

Inwestycji. 

 
Następnie Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Pisarska zaprosiła do 

dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka, 

Kierownik Wydziału Inwestycji, Burmistrz Szczawna-Zdroju, radny 

A.  Sikoń, Mecenas, radny H. Hammer, Sekretarz Miasta. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

ustalenia regulaminu korzystania ze Ścieżki Zdrowia w Szczawnie-

Zdroju. 

 

Uchwała w sprawie ustalenia regulaminu korzystania ze Ścieżki Zdrowia 

w Szczawnie-Zdroju została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 12, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0 obecnych podczas głosowania: 12 

radnych, w głosowaniu udziału nie brali: Przewodniczący Rady Miejskiej 

Ł. Różycki, radna A. Wilk, radna U. Wójcik. 
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Projekt i podjęta uchwała stanowią załączniki nr 21 i 21a do protokołu. 

 

Następnie A. Pisarska Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju zaproponowała przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania 

ze skateparku w Szczawnie-Zdroju. 

Projekt ww. uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 
 

Na prośbę Burmistrza ww. projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału 

Inwestycji. 

 
Następnie Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Pisarska zaprosiła do 

dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka, 

Kierownik Wydziału Inwestycji, radny A. Sikoń, Burmistrz Szczawna-Zdroju, 

radna E. Piotrowska, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Pisarska. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

ustalenia regulaminu korzystania ze skateparku w Szczawnie-

Zdroju. 

 

Uchwała w sprawie ustalenia regulaminu korzystania ze skateparku 

w Szczawnie-Zdroju została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 12, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0 obecnych podczas głosowania: 12 

radnych, w głosowaniu udziału nie brali: Przewodniczący Rady Miejskiej 

Ł. Różycki, radna A. Wilk, radna U. Wójcik. 

 

Projekt i podjęta uchwała stanowią załączniki nr 22 i 22a do protokołu. 

 

Następnie A. Pisarska Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju zaproponowała przejście do następnego punktu obrad sesji. 
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19. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu 

Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój. 

Projekt ww. uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 
 

Na prośbę Burmistrza ww. projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta. 

 
Następnie Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Pisarska zaprosiła do 

dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie Statutu Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój. 

 

Uchwała w sprawie Statutu Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój 

została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 12, przeciw- 0, wstrzymało 

się od głosu- 0 obecnych podczas głosowania: 12 radnych, w głosowaniu 

udziału nie brali: Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki, radna A. Wilk, 

radna U. Wójcik. 

 

Projekt i podjęta uchwała stanowią załączniki nr 23 i 23a do protokołu 

 

Następnie A. Pisarska Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju zaproponowała przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Burmistrzowi 

Szczawna-Zdroju uprawnienia do ustalania wysokości stawek opłat 

za korzystanie z parkingów miejskich stanowiących własność 

Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój. 

 

Projekt ww. uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 
 

Na prośbę Burmistrza ww. projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta. 

Burmistrz także zabrał głos. 
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Następnie Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Pisarska zaprosiła do 

dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radna E. Piotrowska, Burmistrz Szczawna-Zdroju, 

radny Z. Różycki, Wiceprzewodniczący Rady A. Motyka 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

powierzenia Burmistrzowi Szczawna-Zdroju uprawnienia do 

ustalania wysokości stawek opłat za korzystanie z parkingów 

miejskich stanowiących własność Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej 

Szczawno-Zdrój. 

 

Uchwała w sprawie powierzenia Burmistrzowi Szczawna-Zdroju 

uprawnienia do ustalania wysokości stawek opłat za korzystanie 

z parkingów miejskich stanowiących własność Uzdrowiskowej Gminy 

Miejskiej Szczawno-Zdrój została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 

12, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0 obecnych podczas głosowania: 

12 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: Przewodniczący Rady Miejskiej 

Ł. Różycki, radna A. Wilk, radna U. Wójcik. 

 

Projekt i podjęta uchwała stanowią załączniki nr 24 i 24a do protokołu. 

 

Następnie A. Pisarska Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju zaproponowała przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 
21. Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi. 
 
Radny J. Kaczanowski zapytał czy jest możliwość wydłużenia pracy 

w jeden dzień w tygodniu np. we wtorek. Radny zapytał o terminy oddania 

do użytku obiektu przy Parku Szwedzkim. 

 

Burmistrz Szczawna-Zdroju poinformował, że zakończenie tego obiektu- 

jeśli chodzi o kubaturę- przewidziane jest na sierpień, wrzesień br. 
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Natomiast potem będą czynności odbiorowe i pozwolenie na użytkowanie. 

Jeśli chodzi o wydłużenie czasu pracy- to nad tym pracujemy. Są podjęte 

konkretne kroki, ponieważ na terenie Urzędu działają dwie organizacje 

związkowe i musimy zgodnie z przepisami prawa pytać o to naszych 

związkowców, nasze organizacje. Burmistrz poinformował, że miał także 

spotkanie tutaj z pracownikami Urzędu. Został zaproponowany wtorek jako 

dzień wydłużony. Chcieliśmy wprowadzić do godziny 17.00, natomiast 

w piątek do godz. 13.30. Była wstępna akceptacja zarówno organizacji 

związkowych jak i pracowników. Jednak w tut. Urzędzie są zatrudnieni 

urzędnicy z orzeczeniem o niepełnosprawności. Musimy zmienić to 

i wystąpiliśmy o godziny we wtorek do godz. 16.30 i w piątek do godz. 

14.30. Osoby, które mają orzeczenie o niepełnosprawności będą mogły 

spokojnie ten czas zrealizować. Jedna organizacja związkowa 

wypowiedziała się pozytywnie, jest akceptacja. Jeżeli druga organizacja 

wypowie się, to będą te nowe godziny wprowadzone jak najszybciej. 

 

Radny Z. Różycki wspomniał o zakupionych rowerach. 

W tym temacie wypowiedzi udzielił Burmistrz Szczawna-Zdroju – ten 

temat był omawiany na jednym z posiedzeń komisji. W ramach 

dofinansowania Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej zakupiliśmy w formie zamówienia publicznego 

12 rowerów– 6 rowerów jest klasy MTB PREMIUM i 6 podobnej klasy 

z napędem elektrycznym. Mamy przygotowane zaplecze wypożyczalni 

na ul. Słonecznej 1a, to jest taki kubaturowy obiekt, który stoi w sąsiedztwie 

tego boiska wielofunkcyjnego przy hali- między halą a boiskiem. Tam jest 

zaplecze, są toalety, są przystosowane pomieszczenia do przechowywania 

tych rowerów, są odpowiednio zabezpieczone te pomieszczenia, jest 

pomieszczenie do monitoringu. Jak gdyby tu od strony przechowywania, 

wydawania mamy temat zrealizowany. Natomiast problemem było dla nas 

uzyskanie oferty od ubezpieczyciela, który chce nam te roweru ubezpieczyć- 

gdy są one wydane już do użytkowania. Mieliśmy tutaj lukę, ponieważ 

objęte taką ofertą ubezpieczeniową czy też umową ubezpieczeniową rowery 

znajdują się właśnie w tym docelowym miejscu przechowywania przy 
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ul. Słonecznej 1a, ale nie są jakby chronione w momencie kiedy zostaną 

wypożyczone. Wpłynęła faktycznie 1 oferta tylko firmy ALLANZ, która 

zechciała nam taką ofertę złożyć. Bardzo trudno uzyskać taką ofertę na 

rynku. Nasz broker przystępował do tego tematu trzykrotnie, informując 

wszystkie towarzystwa ubezpieczeniowe o takiej naszej potrzebie. Niestety 

trzykrotnie takiej oferty nie uzyskaliśmy. Teraz po kolejnych zabiegach, 

mamy taką ofertę od firmy ALLIANZ i ona dotyczy tego momentu, kiedy 

rower będzie wydany do użytkowania i wyjedzie poza nasze zaplecze przy 

ul. Słonecznej 1a. Jest to taka oferta, którą cenowo byśmy mogli 

zaakceptować i prawdopodobnie ją zaakceptujemy, podpiszemy umowę, 

zostanie dokonana wpłata. Wtedy będziemy mogli dążyć do wypożyczania 

tych rowerów. Od strony formalnej też jesteśmy przygotowani. Miejski 

Ośrodek Sportu i Rekreacji opracował odpowiedni regulamin, odpowiednie 

zasady, wszystkie dokumenty są już zaakceptowane- także czekamy na ten 

jeden element.  

 

Radna E. Piotrowska zapytała o szkołę, czy zostanie tam poprawiona 

wentylacja albo czy można założyć klimatyzację w tej szkole? Drugie 

pytanie radnej dotyczy ul. Górnej, która jest mocno rozjeżdżona w związku 

z remontem, poza tym na wysokości nr 20 zapada się asfalt. Czy jest 

możliwość skorygowania tego? Mieszkańcy mają problem, żeby wjechać na 

swoją posesję. 

 

Burmistrz udzielił odpowiedzi- jeżeli chodzi o ul. Górną to prace remontowe 

są realizowane. Po zrealizowaniu tych prac zobaczymy jaki ten stan 

nawierzchni będzie na pozostałym odcinku, prawdopodobnie będzie to 

możliwe w ramach tych remontów bieżących, tych remontów cząstkowych. 

Jednak tam muszą być zakończone wszelkie roboty budowlane, sprzętowe. 

Potem jeszcze powrócimy do tych elementów na tej części użytkowanej.  

Jeżeli chodzi o szkołę to sprawa wygląda w ten sposób: tam nie była 

projektowana klimatyzacja, bo też nie w każdych pomieszczeniach tego 

typu być powinna i być może, to wynika z warunków technicznych. 

W ramach robót dodatkowych doposażyliśmy szkołę w takie rolety właśnie, 
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które powinny być używane w dni słoneczne, one są odpowiednio 

zamontowane. Jeżeli chodzi o kwestię wymiany powietrza, to być może 

trzeba przesterować tylko wentylację mechaniczną. Okna otwierają się do 

środka i umożliwia to napływ powietrza w momencie kiedy jest załączona 

wentylacja wyciągowa.  

 

Radna M. Pietkiewicz poinformowała, że na Facebooku Forum 

Mieszkańców Uzdrowiska udostępniono, że na ul. Kolejowej występuje 

stado dzików. Radna poinformowała, że zdjęcie jest z dzisiejszego dnia 

(dnia sesji). Czy tut. Urząd coś w tej kwestii robi i czy może cokolwiek zrobić 

w tej sprawie? 

 

Burmistrz poinformował, że sprawy związane z dzikami należą do 

Wojewody, Starostwa Powiatowego. Niestety, że ten problem dotyka 

wszystkie gminy, cierpimy również i my. Te zwierzęta- dziki, które się 

pojawiają- przysparzają nam dodatkowych kosztów. Występujemy do 

Wojewody, żeby podjął działania z tym związane. Występujemy także 

z roszczeniami, wyceniając szkody, które nam wyrządzają dziki i nasz 

ubezpieczyciel występuje do Wojewody z roszczeniem, być może Wojewoda 

podejmie działania w tym zakresie.  

 

Radna A. Robak wspomniała, że na ul. Ułanów Nadwiślańskich jest taka 

droga wewnętrzna. Czy ze środków bieżących można by było zabezpieczyć 

fundusze na naprawę takich miejscowych uszkodzeń nawierzchni? 

 

Burmistrz wspomniał, że te naprawy będą dokonywane w ramach środków 

bieżących, tak jak w przypadku zgłoszonej sytuacji przez radną Panią 

E. Piotrowską. 

 

Mieszkanka Szczawna-Zdroju zabrała głos w sprawie zamontowanych 

anten na dachu Sanatorium Uzdrowiskowego „AZALIA” w Szczawnie-

Zdroju. 

Szczegóły tej wypowiedzi dostępne są na nagraniu audio-wideo. 
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Radny A. Sikoń zapytał o kawiarnię, która jest budowana w Parku 

Szwedzkim, poprosił o odpowiednie zabezpieczenie medyczne 

i zaopatrzenie w urządzenie AED. Rady zgłosił drugą sprawę, która dotyczy 

tego samego rejonu tj. placu zabaw- czy jest możliwość wygłuszenia 

dzwoneczka, który był już wcześniej wygłuszony, ale krótkotrwało. 

 

Burmistrz odpowiedział, że faktycznie został ten dzwoneczek wygłuszony. 

 

Radny A. Sikoń poprosił, by zwrócić większą uwagę na umiejscawianie 

toalet typu TOI TOI, również w trakcie imprez. 

 

Burmistrz wyjaśnił kwestie dot. ustawiania toalet TOI TOI- w trakcie 

imprez zwrócimy uwagę na umiejscowienie toalet przez organizatorów 

w miejscach niekolidujących. Jednak zawsze staraliśmy się na to zwracać 

uwagę. Ale organizatorzy zostaną o tej uwadze poinformowani. 

Jeśli chodzi o wyposażenie obiektu to Burmistrz poinformował, że myślimy, 

by to w rejonie placu zabaw zafunkcjonowało.  

Jeśli chodzi o dzwonek to był już on dwukrotnie pokrywany gumą, ale będzie 

ten temat jeszcze odnowiony. 

Burmistrz odniósł się także do kwestii dotyczącej zabezpieczeń, balustrad 

w skateparku (o których wcześniej wspominał radny A. Sikoń). Burmistrz 

zapytał skąd taką informację pozyskał radny. Burmistrz poinformował, 

że wykonawca nie ma żadnych uwag co do skateparku. Takie uwagi nie 

zostały od wykonawcy pozyskane.  

 

Radny A. Sikoń zapytał o dwie fontanny użytkowane w Parku Szwedzkim 

oraz przy Domu Zdrojowym- są bardzo długo czynne, w godzinach późnych 

nocnych. Chodzi tutaj o oszczędność prądu. 

 

Burmistrz odpowiedział, że w Parku Szwedzkim fontanny powinny działać 

z przerwą techniczną do godziny 23.00. Natomiast przy Domu Zdrojowym 

musiał zostać wymieniony dość kosztowny element fontanny. Zostanie to 

zgłoszone, by sterowanie fontann wróciło do normy. 
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Radny P. Nasiukiewicz zapytał na jakim etapie jest sprawa rozbudowy 

światłowodu w naszym mieście? 

 

Burmistrz Szczawna-Zdroju poinformował, że jest wyłoniony operator 

w postępowaniu, które było 2 czy 3 miesiące temu. Firma ta wyłoniła 

wykonawcę. Całe to zadanie polega na zasadzie zaprojektuj i wybuduj. 

W tym momencie trwają prace dokumentacyjne. Pewien zakres prac będzie 

wykonywała firma TAURON. Trwają jeszcze rozmowy pomiędzy gminą 

a  Ministerstwem Cyfryzacji i TAURONEM. Rozmowa ta dotyczy zakresów 

jakie ma zrealizować gmina, a jakie należą do TAURONU. 

 

Radny P. Nasiukiewicz zapytał czy znamy wynik pomiaru hałasu 

z ul. Spacerowej. 

 

Burmistrz odpowiedział, że nie znamy, poznamy w ciągu 2 tygodni. Taki 

jest okres na przygotowanie tych wyników. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Pisarska zapytała o plac zabaw 

w rejonie dolnego Szczawna, czy jest szansa na wybudowanie placu w tym 

rejonie lub czy można korzystać z placu zabaw przy szkole? Dużo młodych 

mam zwróciło się z takim zapytaniem do Wiceprzewodniczącej. 

 

Burmistrz odpowiedział, że jeśli chodzi o teren to jest skąpa ta oferta. 

Natomiast jeśli chodzi o plac zabaw przy szkole to nie będzie możliwości 

z niego skorzystać, ponieważ za teren ten odpowiada Pani Dyrektor. 

Ponadto sprzęty te są przeznaczone dla dzieci starszych – w wieku 

przedszkolnym. 

Radna zapytała czy w rejonie gdzie będzie budowany żłobek będzie 

możliwość skorzystania z placów zabaw? 

Burmistrz odpowiedział, że będą tam przewidziane miejsca, gdzie 

umieszczone zostaną urządzenia. Będą te sprzęty umiejscowione pod grupy 

wiekowe. Nie będzie tam jednak placu zabaw z uwagi na warunki terenowe 

i brak możliwości objęcia opieką, nadzorem tego placu. Dzieci w wieku 
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żłobkowym będą miały dostęp do urządzeń na terenie żłobka odpowiednio 

pod grupy wiekowe, ale nie popołudniami. 

 

22. Informacje i komunikaty. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała, że w aplikacji POSIEDZENIA.PL 

zostało zamieszczone pismo, które wpłynęło do Biura Rady Miejskiej. Jest 

to pismo ks. kan. dra Marka Zołoteńkiego Proboszcza Rzymskokatolickiej 

Parafii pw. Matki Bożej Częstochowskiej w Wałbrzychu. W ww. aplikacji 

zamieszczono także stanowisko Burmistrza Szczawna-Zdroju w tej sprawie. 

Dokumentacja ta stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Wiceprzewodnicząca poinformowała, że w lipcu 2024 r. będzie przerwa 

wakacyjna. 

 

Pan Marek Ćmikiewicz Burmistrz Szczawna-Zdroju zaprosił na wydarzenia, 

które będą organizowane w mieście. 

 

23. Zamknięcie obrad. 
 
Na tym Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju zamknęła 

obrady III sesję Rady Miejskiej w  Szczawnie-Zdroju. 

 
 

Przebieg sesji został transmitowany oraz zarejestrowany za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk i umieszczony w Internecie pod 

linkiem: https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl. 
  

Protokół sporządziła:       Protokół sprawdzili:            Sesji przewodniczyła:  

Maja Rutowska                  A. Pisarska                            A. Pisarska                                                                                     

                                        A. Motyka                     
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WYKAZ ZAŁĄCZNIKÓW DO PROTOKOŁU: 

1. Lista obecności radnych.   

2. Lista gości. 

3. Porządek obrad.  

4. Raport o stanie Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój za 2023 

rok. 

5. Projekt uchwały i uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Szczawna-

Zdroju wotum zaufania. 

6. ZARZĄDZENIE NR 36/2024 BURMISTRZA SZCZAWNA-ZDROJU z dnia 28 

marca 2024 r. w sprawie przedstawienia sprawozdania rocznego 

z wykonania budżetu Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój za 

rok 2023 wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 

i sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego za rok 2023, 

instytucji kultury dla której organem prowadzącym jest Gmina Szczawno-

Zdrój. 

7. ZARZĄDZENIE NR 57/2024 BURMISTRZA SZCZAWNA-ZDROJU z dnia 

27 maja 2024 r. w sprawie przedstawienia Radzie Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju sprawozdania finansowego Uzdrowiskowej Gminy 

Miejskiej Szczawno-Zdrój za rok 2023. 

8. Uchwała nr III/48/2024Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 25 kwietnia 2024 r. w sprawie opinii 

o przedłożonym przez Burmistrza Szczawna-Zdroju sprawozdaniu 

z wykonania budżetu Gminy Szczawno-Zdrój za 2023 rok. 

9. – 9a. Projekt uchwały i uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 rok. 

10. Uchwała nr III/71/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 14 czerwca 2024 r.  w  sprawie  opinii 

o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Szczawna-Zdroju za rok 2023 rok 

11-11a. Projekt uchwały i uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Szczawna-Zdroju absolutorium z wykonania budżetu Gminy za rok 2023. 
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12-12a. Projekt uchwały i uchwała w sprawie przyjęcia „Planu 

Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Wałbrzyskiego Obszaru 

Funkcjonalnego” (SUMP). 

13. -13 a. Projekt uchwały i uchwała w sprawie przyjęcia „Projektu założeń 

do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla 

Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój na lata 2024-2039”. 

14. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie 

między sesjami. 

15. -24a. Projekty uchwał i uchwały. 

25. Pismo ks. kan. dra Marka Zołoteńkiego Proboszcza Rzymskokatolickiej 

Parafii pw. Matki Bożej Częstochowskiej w Wałbrzychu oraz stanowisko 

Burmistrza Szczawna-Zdroju. 

26. Link do nagrania obrazu i dźwięku (na stronie 1). 

 


